
 

  
 

Public Bank (Hong Kong) Limited 
 

Announcement 
 
Electronic Securities Trading Service Maintenance 
 
Customer Announcement: 
 
Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) would like to inform that there will be a non-regular 
maintenance on the Electronic Securities Trading Service (“ESTS”) (for both Internet Securities 
Trading Service and Mobile Securities Trading Service) scheduled from 05:00am to 12:00 noon on 
25 September 2023 (Monday). 
During the period, all related services of the aforementioned securities trading channels will be 
suspended. If you have any enquiry or need to conduct any securities trading (buy/sell), please contact 
the Bank’s Securities Trading Hotline at +852-25449911.  
 
The Bank would like to apologize for inconvenience caused. 

Public Bank (Hong Kong) Limited 

                                                                 23 September 2023 

 
大眾銀行 (香港 )有限公司  

 
公告  

 
電子證券交易服務維護 

 

客戶公告： 

 

大眾銀行（香港）有限公司（「本行」）將於2023年9月25日（星期一）早上5時至中午12時進

行電子證券交易服務系統（即網上證券交易服務及流動證券交易服務）的不定期維護。 

期間，上述渠道相關之證券交易服務將會暫停。如有任何查詢或需要進行證券買賣交易，請

致電本行證券交易熱線+852-25449911。 

 

本行對於由此造成的不便，深表歉意。 

大眾銀行 (香港 )有限公司  

2023 年 9 月 23 日 


